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PROTOKOLL FRA SP-MØTE NR. 03/21-22 

OSLO, 28.10.21 

PROTOKOLL FRA MØTE NR. 03/21-22 I STUDENTPARLAMENTET VED 

UNIVERSITETET I OSLO 
 

TID:  Torsdag 28. oktober 2021 kl. 17.10-18.49 

STED:  Ole-Johan Dahls hus: Seminarrom C 

 

ORDSTYRER:   Jens Lægreid 

PROTOKOLLØRER:  Anne Aase-Mæland og Miriam Holthe Byjou   

 

TIL STEDE:  

LISTEREPRESENTANTER:  
VENSTREALLIANSEN (VA):  
1 – Ajat Adel Al-Zayadi 
14 – Oscar Halse (kom kl. 17.15) 
20 – Øystein Fossbråten Wennersgaard 
27 – Sigrid Drag Jacobsen  
 
GRØNN LISTE (GL):  
2 – Charlotte Hjort 
15 – Andreas Bakke (vara) 
26 – Axel Klanderud (vara) 
 
A-LISTA (AL):  
3 – Oliver Hagaseth Mydske (vara) 
24 – Are Frode Helvig Kvanum  
 
MODERAT LISTE (ML):  
4 – Joachim Teruel Sandnes  
19 – Mathias Meyer  
 
LIBERAL LISTE (LL):  
5 – Sivert Arntzen 
23 – Adrian Gao 
 
HENKE OG THOM-LISTEN (HTML) 
7 – Jonas Messel Larsen (vara) 
 
GJESTELISTA (GJL):  
8 – Adrian Sulemana Bolstad (kom kl. 17.23) 
 
STUDENTUTVALGSREPRESENTANTER (SPSU):  
29 – JSU: Aksel Kolstad 
31 – MSU: Henry Ramana 
33 – SUUV: Karl Henrik Storhaug Reinås 
 
ARBEIDSUTVALGET (AU):  
100 – Jørgen Hammer Skogan 
102 – Runa Jarsve 
104 – Julianne Sørflaten Grovehagen 

 
 
10 – Maiken Sætran (vara) 
17 - Pietro Aleksander Rocco Berger Lapolla 
25 – Magnus Kristian Bjørløw 
 
 
 
9 – Adrian Leander Skagen 
21 – Bernt Jonas Fløde 
 
 
 
16 – Hans-Markus Jensvold Kverneng (vara) 
 
 
 
12 – Astrid Sophie Ulleland  
 
 
 
13 – Timo Nikolaisen (vara) 
 
 
 
18 – Henrik Vincent Vassal 
 
 
22 – Christine Kaalsaas  
 
 
30 - MNSU: Sara Mediå 
32 -  OSU: Hanne Husebø (vara) 
35 – TSU: Frida Strøyer Aalborg (vara) 
 
 
101 – Karl Oskar Lie Bjerke 
103 – Oline Marie Sæther 
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KONTROLLKOMITEEN (KK):  
105 – Johannes Saastad 
 
TIL STEDE VAR OGSÅ:  
108 – Vemund Haugevik Jernsletten 
10000 - Anne Aase-Mæland 

 
 
106 – Markus Christopher Barkenæs 
 
 
1000 – Jens Lægreid 
10001 - Miriam Holthe Byjou 

 

Ved opprop var det 29 stemmeberettigede til stede. Møtet kunne settes.  

 

Jørgen Hammer Skogan åpnet møtet.  

 

067/21-22 VALG AV MØTELEDELSE OG PROTOKOLLØRER 

Arbeidsutvalget foreslo Jens Lægreid som ordstyrer og Anne Aase-Mæland og Miriam Holthe 

Byjou som protokollører. 

 

VEDTAK:  Ordstyrer og protokollører ble valgt. 

 

068/21-22 GODKJENNING AV INNKALLING 

 

VEDTAK:  Godkjent.  

 

069/21-22 GODKJENNING AV DAGSORDEN 

 

VEDTAK:  Godkjent. 

 

070/21-22 GODKJENNING AV PROTOKOLL  

 

VEDTAK:  Protokoll fra SP-møte nr. 2 ble godkjent.  

 

071/21-22 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 

105 – Johannes Saastad innledet 

 

Spørsmål:  -  

 

Kontrollkomiteen innstilte på at følgende valgprotokoller kunne godkjennes:  

 Valgprotokoll fra TSU 

 

VEDTAK:  Valgprotokollen til TSU ble godkjent. 
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072/21-22 ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 

 

VEDTAK: 

Følgende oppnevninger godkjennes av Studentparlamentet:   

 

KLAGENEMNDA:  

Representant: Christine Kaalsaas  

 

VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS:  

Representant: Aurora Kobernus (GL) 

Vara: Jonas Fløde (GL)   

Vara: Markus Christopher Barkenæs (LL) 

Vara: Jon Alexander Prøitz (AL) 

 

073/21-22 ORIENTERINGER 

Orienteringer:   104 

Spørsmål:   33 – 100 (replikk), 26 – 104 (replikk), 30 – 101 (replikk), 33 – 103 (replikk)  

Andre orienteringer:  108 – 33 (replikk) 

 

074/21-22  DATO FOR STUDENTVALGET 2022 

100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 

 

Spørsmål: 33 – 100 (replikk), 2 – 100 (replikk) 

Til debatt: 30 (saksopplysning), 21 – 100 (replikk), 9, 24, 21, 100, 100 

 

Forslagsnummer:  01/074/21-22 

Fremmet av:   Charlotte Hjort 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  361  

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: - 

Ny tekst:  30. mars - 7. april 

Begrunnelse: Bedre å ha det før 

Utfall:    Falt 

 

Cupvotering mellom forslag 02/074/21-22 og 03/074/21-22. Forslag 03/074/21 vant cupen. 

 

Forslagsnummer:  02/074/21-22 

Fremmet av:   Bernt Jonas Fløde 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  361  

Forslagstype:  Endring 

Opprinnelig tekst: Studentvalget 2022 avholdes torsdag 28. april 2022 til onsdag 4. mai 

2022. 
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Ny tekst:  Studentvalget 2022 avholdes onsdag 27. april 2022 til onsdag 4. mai 

2022. 

Begrunnelse: Øke valgdeltagelsen. Lettere å huske datoene når start og slutt har 

samme ukedag. 

Utfall:    Falt i cup 

 

Forslagsnummer:  03/074/21-22 

Fremmet av:   Arbeidsutvalget 

Fraksjon:   Arbeidsutvalget 

Linjenummer:  361  

Forslagstype:  Endring 

Opprinnelig tekst: Studentvalget 2022 avholdes torsdag 28. april 2022 til onsdag 4. mai 

2022. 

Ny tekst:  Studentvalget 2022 avholdes torsdag 28. april 2022 til torsdag 5. mai 

2022. 

Begrunnelse: Endring som ivaretar forslagsstillers intensjoner og Arbeidsutvalgets 

begrunnelser. 

Utfall:    Vedtatt 

 

VEDTAK: 

Studentvalget 2022 avholdes torsdag 28. april 2022 til torsdag 5. mai 2022.  

 

075/21-22  VIDEREFØRING AV VALGUTVALG 

102 – Runa Jarsve innledet. 

 

Spørsmål: - 

Til debatt: - 

 

VEDTAK: 

Studentparlamentet oppretter et valgutvalg, og vedtar sammensetning og mandat for 

valgutvalget. Listene og SPSU-representantene er ansvarlige for å finne og melde inn en 

representant til valgansvarlig Runa Jarsve på mail runa.jarsve@sp.uio.no innen 11. november 

2021. 

 

076/21-22  KOMMUNIKASJONSSTRATEGI 

102 – Runa Jarsve innledet. 

 

Spørsmål: - 

Til debatt: - 

 

VEDTAK: 

Studentparlamentet vedtar Studentparlamentets kommunikasjonsstrategi. 

Kommunikasjonsstrategien skal revideres årlig. Resultatet av kommunikasjonsstrategien skal 

legges frem for Studentparlamentet. 

 

mailto:runa.jarsve@sp.uio.no
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077/21-22  NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER 

101 – Karl Oskar Lie Bjerke innledet. 

 

Spørsmål: 33 – 101 (replikk) 

Til debatt: - 

 

VEDTAK: 

Etablert praksis om at forslag til vedtak lyder «resolusjonen vedtas i sin helhet» legges til 

grunn for behandling av de følgende resolusjonene. 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 1 

JA TIL EN BEDRE TOALETTLØSNING! 

 

Til debatt: 9 (saksopplysning), 12 - 101 (replikk), 9, 24 

 

Fraksjonsmøte 12 minutter. 

 

Forslag 01/077/21-22 ble trukket av 12 - Astrid Sophie Ulleland. 33 - Karl Henrik Storhaug 

Reinås opprettholdt forslaget. 

 

Forslagsnummer:  01/077/21-22 

Fremmet av:   Astrid Sophie Ulleland Karl Henrik Storhaug Reinås 

Fraksjon:   Moderat liste (ML)  SUUV 

Linjenummer:  528 

Forslagstype:   Tillegg 

Opprinnelig tekst: - 

Ny tekst:  Og jobbe for kjønnsnøytrale toaletter  

Begrunnelse: Universitetet skal stå for likestilling mellom kjønnene. I tillegg til at 

studenter skal ha mulighet for å gå til de nærmeste toalettet eller gå inn 

på det toalettet som er ledig. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  02/077/21-22 

Fremmet av:   Adrian Leander Skagen 

Fraksjon:   Grønn liste (GL) 

Linjenummer:  529 

Forslagstype:   Tillegg 

Opprinnelig tekst: - 

Ny tekst:  Nytt kulepunkt: Alle toalettbåser skal ha dører og vegger som går ned til 

gulvet 

Begrunnelse: Det er kleint å skikke på andre sine sko. Dessuten er det ekkelt når det 

flyter papir mellom båsene. 

Utfall:    Vedtatt 
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VEDTAK: 

Resolusjonen ble avvist.  

 

Permisjonssøknad Henry Ramana fra kl. 18.33 - innvilget 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 2 

JA TIL PRIORITERING AV STUDENTKRAVET I STATSBUDSJETTET 

 

Til debatt: 101, 20, 1000 – 13 (replikk), 26  

 

Forslagsnummer:  03/077/21-22 

Fremmet av:   Karl Oskar Lie Bjerke 

Fraksjon:   Arbeidsutvalget (AU) 

Linjenummer:  533 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: Studentparlamentet krever at Stortinget prioriterer økt studiestøtte og 

bygging av studentboliger fremfor å endre konverteringsordningen. 

Dagens ordning med å omgjøre 40 % av lånt beløp til stipend, er 

allerede et høyt nok insentiv for høy grad av gjennomføring. 

Ny tekst:  Studentparlamentet krever at Stortinget prioriterer økt studiestøtte og 

bygging av studentboliger. 

Begrunnelse: Konverteringsordningen er allerede satt i virke av den foregående 

regjeringen. Det foreslås derfor å fjerne den delen av avsnittet som 

refererer til nettopp dette. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  04/077/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste (GL) 

Linjenummer:  537 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: Økt stipendandel er i utgangspunktet positivt, men det nasjonale 

studentkravet om 1,5 G og 3000 studentboliger må prioriteres først i 

statsbudsjettet. 

Ny tekst:  Økt stipendandel er i utgangspunktet positivt, men det nasjonale 

studentkravet om 1,5 G og 3000 studentboliger, må prioriteres først i 

statsbudsjettet. I tillegg må også årlig støtte til oppgradering av 

studentboliger prioriteres like høyt i statsbudsjettet. 

Begrunnelse: vi trenger en årlig støtte til oppgradering. med ny regjering har vi en 

mulighet til å få inn dette som en årlig ordning. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  05/077/21-22 

Fremmet av:   Karl Oskar Lie Bjerke 
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Fraksjon:   Arbeidsutvalget (AU) 

Linjenummer:  538 

Forslagstype:   Strykning 

Opprinnelig tekst: Regjeringens mål er høyere gjennomføringsgrad og mindre frafall, men 

Studentparlamentet mener at det å belønne de som allerede får det til 

er feil medisin. 

Ny tekst:  - 

Begrunnelse: Vi har fått en ny regjering siden dette punktet ble vedtatt. Ettersom 

dette refererer direkte til et standpunkt fremmet av den forrige 

regjeringen, foreslås det å stryke denne delen av avsnittet. 

Utfall:    Vedtatt 

 

VEDTAK: 

Resolusjonen ble vedtatt med de endringene som kom frem av møtet 

 

Permisjonssøknad fra Adrian Bolstad fra kl. 18.42 - innvilget 

 

078/21-22  RESOLUSJONER 

Ingen resolusjoner til behandling. 

 

EVENTUELT 

Ingen saker. 

 

Møtet ble hevet 28.10.21 kl. 18.49. 
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MØTEKRITIKK 

 Takk for veldig effektivt møte 

 Møteplikt, håper alle møter neste gang 

 Håper vi sees etter på 

 Takk for møtet 

 God ordstyring 

 Unødvendig med pause fordi noen ikke har lest papirene 

 Raskt møte, kunne vært digitalt 

 Ønsket pause for å skrive et forslag 

 Burde kunne sett at møtet ble kort og derfor satt opp flere saker 

 Ønske om vann 

 Ikke fornøyd med rommet 

 Takk for at vi fikk bruke talerstol 

 

AU 

 Flinke delegater 

 Vanskelig å estimere hvor lang tid saker kommer til å ta  

 Tar med oss kritikk om rom og vann  

 Gode debatter 

 

KK 

 Takk for møte 

 

Ordstyrer 

 Beundringsverdig av parlamentet å debattere slik de gjør 

 

Admin 

 Neste gang har vi et bedre rom 

 


